

ARCHIVES

C.I.J.

Communiqué n° 62/5
(non officiel)

Les renseignements suivants, émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice, sont mis à la disposition de la presse :

Au cours de dix audiences que la Cour a tenues du 7 au 13 mars 1962 en l'affaire du temple de Préah Vihear (Cambodge c. Thaïlande) la Cour a entendu S.A.S. le prince Vongsamahip Jayankura, agent du Gouvernement de la Thaïlande; S.Exc. M. R. Seni Pramoj, le professeur Henri Rolin, sir Frank Soskice et M. James Nevins Hyde, conseils du Gouvernement de la Thaïlande qui ont présenté la thèse de ce gouvernement.

La prochaine audience de la Cour aura lieu le jeudi 15 mars à 10 heures 30. M. Suon Bonn, ancien Gouverneur de Kompong Thom, actuellement inspecteur des Affaires politiques et administratives au ministère de l'Intérieur (Cambodge) sera entendu comme témoin présenté par le Gouvernement du Cambodge.

La Haye, le 13 mars 1962.

I.C.J.

Communiqué No. 62/5
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice is communicated to the Press:

In the course of ten hearings held by the Court from 7 to 13 March 1962 in the case concerning the Temple of Preah Vihear (Cambodia v. Thailand) the Court heard H.S.H. Prince Vongsamahip Jayankura, Agent for the Government of Thailand, His Excellency M. R. Seni Pramoj, Professor Henri Rolin, Sir Frank Soskice and Mr. James Nevins Hyde, Counsel for the Government of Thailand, present the case on behalf of that Government.

The next hearing will be held by the Court on Thursday, 15 March at 10.30a.m. M. Suon Bonn, former Governor of Kompong Thom, at present Inspector, Political and Administrative Affairs, Ministry of the Interior (Cambodia), will be heard as a witness presented by the Government of Cambodia.

The Hague, 13 March 1962.